
Protokół 42/2023 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 19 stycznia 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Baranowski Arkadiusz, Laszczyński Łukasz)

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie Informacji nt. realizacji zadań remontowych i inwestycyjnych w 2022 r.

oraz  planowane  główne  zadania  na  rok  2023,  szczególnie  z  zakresu  inwestycji
i remontów komunikacyjnych.

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.3  OMÓWIENIE  INFORMACJI  NT.  REALIZACJI  ZADAŃ REMONTOWYCH
I INWESTYCYJNYCH W 2022 R. ORAZ PLANOWANE GŁÓWNE ZADANIA NA
ROK  2023,  SZCZEGÓLNIE  Z  ZAKRESU  INWESTYCJI  I  REMONTÓW
KOMUNIKACYJNYCH -  pismo Zastępcy Prezydenta Miasta Jadwigi Zienkiewicz z dnia
11 stycznia 2023 r. Nr RM.RPRA.0012-2.2.2023.IV

Pani Jadwiga Zienkiewicz, Zastępca Prezydenta, omówiła przedstawiony materiał.

Radna Grażyna Pichla zapytała o przebudowę bazy sportowej i rekreacyjnej.

Pani  Jadwiga  Zienkiewicz  odpowiedziała,  że  przebudowane  zostanie  boisko przy  Zespole
Szkół Budowlanych,  zespół boisk przy II  Liceum Ogólnokształcącym oraz boisko boczne
w Parku Miejskim.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  co  z  budową  ul.  Kołobrzeskiej  (między  ul.  Lotniczą
a rondem w Jaszkowie).
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Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że projektant jest na etapie ustalania szczegółów,
do końca lipca dostarczyć ma plan inwestycji wraz ze wszystkimi pozwoleniami. Realizacja
inwestycji nastąpi w następnej kadencji.

Radny Ignacy Bochenek zapytał, czy pozyskiwane są jakieś środki na tę inwestycję i w ilu
procentach gotowa jest dokumentacja.

Pani Irena Rewera – Dyrektor Wydziału Inwestycji Miejskich, odpowiedziała, że gotowe jest
75%  dokumentacji,  jednak  Wody  Polskie  co  chwilę  proszą  o  dostarczenie  kolejnych
dokumentów co wydłuża proces. Są natomiast gotowe inne dokumentacje i jeżeli pojawią się
możliwości  pozyskiwania  środków  to  na  pewno  te  inwestycje  zostaną  zgłoszone
do konkursów.

Radny Jan Szynalski zapytał o zbiornik Glinki.

Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że przetargi były unieważniane z powodu braku
wystarczających środków. Dokumentacja inwestycji jest gotowa, jednak środki z LBO są za
małe i na ten moment zadanie wypadło z planów realizacji.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

• Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Legnicy
i Powiatu Legnickiego za rok 2022 (LII/1).

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia gminnego programu oddziaływań korekcyjno-
edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie na lata 2023 – 2026 (druk 1/LII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  6,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
przyjęcia gminnego programu oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla osób stosujących
przemoc w rodzinie na lata 2023 – 2026.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy – terenu położonego w rejonie ul. Nowodworskiej  (druk
2/LII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Prowadzący zapytał o uwagi do projektu.

Pani Renata Harań – Matus – autorka planu, opowiedziała  o głównych założeniach planu
zagospodarowania. 
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Radni zgłosili swoje uwagi do projektu oraz zadawali pytania o szczegóły planu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  3,  przeciw  –  1,  wstrzymało  się  –  2,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w  sprawie   uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta
Legnicy – terenu położonego w rejonie ul. Nowodworskiej.  

•  Projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 3/LII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 3, przeciw – 3, wstrzymało się – 0, Komisja nie przyjęła projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas nieoznaczony w drodze
bezprzetargowej.

• Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy – osiedla Bielany obejmującego teren pomiędzy ulicami
Mostową, Zamiejską, Al. Rzeczypospolitej, Bielańską a Wałami Jaworzyńskimi (druk
4/LII)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2, głosy nieoddane – 1,  Komisja przyjęła
projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Legnicy  –  osiedla  Bielany  obejmującego  teren  pomiędzy  ulicami
Mostową, Zamiejską, Al. Rzeczypospolitej, Bielańską a Wałami Jaworzyńskimi.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usunięcie
i  przechowywanie  pojazdów  usuniętych  z  dróg  oraz  wysokości  kosztów  powstałych
w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu (druk 5/LII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  6,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych
z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  likwidacji  Miejskiej  Izby  Wytrzeźwień
w Legnicy przy ul. Jaworzyńskiej 153 (druk 6/LII).
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Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  3,  przeciw  –  1,  wstrzymało  się  –  2,  Komisja  przyjęła  projekt  w sprawie
likwidacji Miejskiej Izby Wytrzeźwień w Legnicy przy ul. Jaworzyńskiej 153.

AD. 5 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Komisja przyjęła odpowiedź na wniosek w sprawie udrożnienia studzienek odbioru wody na
terenie miasta.

AD. 9 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych.

Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Jan Szynalski                         
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